
Waarde agendacommissie en griffie,

Graag doe ik u namens mijn fractie een tweetal verzoeken.
1. Bij de Startnotitie Mobiliteit 2040 (punt 3 van uw agenda morgen) wordt voorgesteld deze 

oordeelsvormend op een Dordtse Dinsdag te bespreken. Zou het mogelijk zijn daarbij ook de RIB 
n.a.v. de motie over emissieloos transport (punt 15 van uw agenda) te betrekken?

2. De RIB over hoogstpanningsleiding (punt 17) geeft in onze visie nu nog geen aanleiding tot 
bespreking. Maar zodra er nader te onderzoeken alternatieve tracés in beeld zijn, is dat wel het 
geval. Zou u het college willen verzoeken op dat moment de Raad te consulteren of een nieuwe 
RIB te sturen zodat de raad die desgewenst kan agenderen. Het gaat immers toch wel over een 
substantiële ruimtelijke ingreep.

Hartelijke groet,

Frans-Bauke


